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СТОЛИЧНА ОБЩИНА
СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
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Входящ № 
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ЧРЕЗ
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА

ПИТАНЕ
по чл. 33, ал. 4 от ЗМСМА 

от
НИКОЛАЙ ВЕЛЧЕВ, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПА ТА НА

„БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“

ОТНОСНО: Безстопанствено отношение към общинско имущество в 
метростанция „Джеймс Баучър“ в район „Лозенец“.

Уважаема ,г-жо Фандъкова,

На метростанция „Джеймс Баучър” в район „Лозенец“, над осем 
години стоят безстопанствени помещения за милиони лева, които не се 
използват нито за генериране на приходи, нито за някаква обществено 
полезна дейност. Граждани твърдят, че там е трябвало да има театър, но 
такъв към момента не е изграден, недопустимо е в продължение на толкова 
години да се проявява безстопанственост !
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Във връзка с това задавам следните въпроси:
1. Какво е виждането ви за ефективното използване на подобни 

имоти и защо след като са проектирани и изградени не са предприети стъпки 
имотите да генерират приходи, особено в трудната ситуация за градският 
ни транспорт ?

2. Ако целта на изграждането на тези помещения е била да се 
използват за нуждите на общината или за някаква обществено полезна 
дейност защо помещенията стоят празни и в какви срокове този факт ще се 
промени ?

Моля, да получа исканата информация по електронен път на адрес:

Благодаря Ви, предварително за оказаното съдействие. Оставам на 
разположение при необходимост от допълнителни въпроси и уточнения.

гр. София С уважение,
29.11.2022г. Николай Велчев

Общински съветник


